

聖徒交通 Announcements

- 一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。
We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.
- 二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。
May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting.
- 三、本週讀經聚會將合併於週五在梁弟兄家舉行，交通「加拉太書」第一章，歡迎弟兄姊妹邀約親友一同來參加。
(6:45 pm 愛筵, 7:30 pm 聚會)
Friday night Bible study will be held at Brother Timothy Liang's house, dinner will be served at 6:45 p.m., and meeting starts at 7:30 p.m.
- 四、感謝神，帶領錢弘弟兄由醫院平安返家，願神完全醫治並保守弟兄身體的健康。
Praise the Lord, our dear brother Joseph Chien came back home from the hospital already. May the Lord heal him completely.
- 五、今年夏令特會的信息，歡迎您上網收聽，網址是 www.ToChrist.org。
Brothers and sisters are welcome to download and listen to the messages of this year's Summer Conference. The web address is www.ToChrist.org.

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

- 10:00a.m. 擘餅聚會
福音班
10:45a.m. 信息聚會
兒童主日學

Sunday Worship

- Breaking of Bread
Gospel Class
Message Meeting
Sunday School

週二禱告聚會

- 7:30p.m. 敬拜及代禱

Tuesday Prayer Meeting

- Worship and Pray

週五讀經聚會

- 7:30p.m. 聚會

Friday Bible Study Meeting

- Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768
Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 979-4261
Website: www.east.casgv.org

尼 Ne 2:17

來罷、我們重建耶路撒冷的城牆、免得再受凌辱。

**Come, let us rebuild the wall of Jerusalem,
and we will no longer be in disgrace."**

二〇〇六年七月九日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 沈保羅，冷晶
『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：
領詩：冷晶 翻譯：梁殷宗宣
信息：梁家聲 報告：梁家聲
主題：信仰的爭戰

- 士 6:1 以色列人又行耶和華眼中看為惡的事。耶和華就把他們交在米甸人手裏七年。
- 士 6:25 當那夜耶和華吩咐基甸說、你取你父親的牛來、就是〔或作和〕那七歲的第二隻牛、並拆毀你父親為巴力所築的壇、砍下壇旁的木偶。
- 士 6:26 在這磐石〔原文作保障〕上、整整齊齊的為耶和華你的神築一座壇、將第二隻牛獻為燔祭、用你所砍下的木偶作柴。
- 士 6:27 基甸就從他僕人中挑了十個人、照着耶和華吩咐他的行了。他因怕父家和本城的人、不敢在白晝行這事、就在夜間行了。
- 士 6:28 城裏的人清早起來、見巴力的壇拆毀、壇旁的木偶砍下、第二隻牛獻在新築的壇上、
- 士 6:29 就彼此說、這事是誰作的呢。他們訪查之後、就說、這是約阿施的兒子基甸作的。
- 士 6:30 城裏的人對約阿施說、將你兒子交出來、好治死他、因為他拆毀了巴力的壇、砍下壇旁的木偶。
- 士 6:31 約阿施回答站着攻擊他的眾人說、你們是為巴力爭論麼。你們要救他麼。誰為他爭論、趁早將誰治死。巴力若果是神、有人拆毀他的壇、讓他為自己爭論罷。
- 士 6:32 所以當日人稱基甸為耶路巴力、意思說、他拆毀巴力的壇、讓巴力與他爭論。

July 09, 2006

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Paul Shen, Jing Leng
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:
Song Leader: Jing Leng Interpreter: Michelle Liang
Message: Timothy Liang Announcer: Timothy Liang

Sermon: WARFARE OF THE FAITH

Judges 6:1,25-32

- 1 Again the Israelites did evil in the eyes of the LORD, and for seven years he gave them into the hands of the Midianites.
- 25 That same night the LORD said to him, "Take the second bull from your father's herd, the one seven years old. Tear down your father's altar to Baal and cut down the Asherah pole beside it.
- 26 Then build a proper kind of altar to the LORD your God on the top of this height. Using the wood of the Asherah pole that you cut down, offer the second bull as a burnt offering."
- 27 So Gideon took ten of his servants and did as the LORD told him. But because he was afraid of his family and the men of the town, he did it at night rather than in the daytime.
- 28 In the morning when the men of the town got up, there was Baal's altar, demolished, with the Asherah pole beside it cut down and the second bull sacrificed on the newly built altar!
- 29 They asked each other, "Who did this?" When they carefully investigated, they were told, "Gideon son of Joash did it."
- 30 The men of the town demanded of Joash, "Bring out your son. He must die, because he has broken down Baal's altar and cut down the Asherah pole beside it."
- 31 But Joash replied to the hostile crowd around him, "Are you going to plead Baal's cause? Are you trying to save him? Whoever fights for him shall be put to death by morning! If Baal really is a god, he can defend himself when someone breaks down his altar."
- 32 So that day they called Gideon "Jerub-Baal," saying, "Let Baal contend with him," because he broke down Baal's altar.